
Zápisnica č.1/2023 

Z 1.zasadnutia OZ v Laskári dňa 26. 01. 2023 

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 
Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Prejednanie a schválenie nového sadzobníka poplatkov obce 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

 
K b.1 Otvorenie  

Prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka p. Janíková 

K b.2 Schválenie programu  a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

Starostka prečítala program zasadnutia.  Poslanci program jednohlasne schválili. Za 

zapisovateľku určila M. Paučekovú a za overovateľa zápisnice  poslankyňu A. Bracke. Návrh bol 

schválený. 

K b.3 Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie navrhla M. Paučekovú a A. Bibzovú.  Návrh bol schválený. 

K b.4 Prejednanie a schválenie nového sadzobníka poplatkov obce 

Bol prepracovaný a predložený nový návrh správnych poplatkov vzhľadom na stále 

narastajúce ceny energií a bohužiaľ všetkého. Návrh riešenia úprav existujúceho cenníka sme 

premietli do 3 kategórií skupín občanov, pretože sa v minulosti stalo, že nás požiadali o 

prenájom kultúrneho domu úplne cudzí občania. Predložený návrh bol týmto jednohlasne 

schválený, s účinnosťou od 27. 01. 2023, čím sa ruší pôvodný cenník schválený OZ 

uznesením č.1 zo dňa 5. 3. 2015.  Nový cenník prenájmu kultúrneho domu v Laskári je 

přílohou tejto zápisnice.  

K b.5 Rôzne  

V rôznom starostka informovala o presune rozpočtovaných prostriedkov z min.roka v rámci 

schváleného rozpočtu 2022 medzi položkami, čím sa nebudú meniť celkové príjmy ani 

celkové výdavky podľa zákona § 14 ods. 2 písm.a/ zákona č.583/2004. Poslanci informáciu 

vzali na vedomie.  

Ďalej starostka informovala o zvýšených preddavkových platbách na el.energiu v obci celkom 

na 4 odberné miesta, čo sa dalo podľa viacerých zdrojov na celom Slovensku očakávať. 

Starostka podotkla, že ešte v decembri 2022 bol doručený obci návrh preddavkov s veľmi  
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vysokou cenou za KW/hod., ale prehodnotením cien a znížením  preddavkových platieb zo 

strany SSE sme  sa aspoň dostali na úroveň znížených platieb predbežne zhodných s tými, čo 

sme schválili v rozpočte na rok 2023. Poslanci s potešením vzali túto informáciu na vedomie. 

Ďalej starostka v rôznom informovala prítomných o opakovaných telefonických rozhovoroch 

zo strany p. Jaroslava Rajčana z TU reality.sk s obcou, nakoľko od posledného stretnutia 

s ním z našej strany nedošlo zatiaľ  k dohode a o jednoznačnej odpovedi zo strany obce o 

vydaní územnoplánovacej informácie p. Bielikovej, doterajšej 1/3 vlastníčke predávaného 

pozemku. Poslancom starostka ukázala  emailovú komunikáciu s určitými návrhmi zo strany 

Tu reality , kde navrhujú prípadnú prekládku BUS zastávky na iný obecný pozemok v obci 

Valentová. Zároveň starostka informovala, že absolvovala jednania so  OÚ ŽP Martin, NPVF 

Marin, VÚC Žilina atď. A teda jasné odpovede smerujú k tomu, že výstavba novej BUS otoče 

na jedinom možnom obecnom pozemku parc.KN-E č. 184/4 nebude  možná z dôvodu 

platnosti 3.st. územnej ochrany prírody a tiež nachádzajúcej sa Ramsarskej lokality Mokradí 

Turca. Poslanci túto dôležitú informáciu vzali na vedomie. Celá emailová komunikácia je 

prílohou tejto zápisnice.   

Ďalej v rôznom  starostka hovořila o príprave tohoročných fašiangoch s predpokladaným 

termínom 18. 2. 2023 s tým, že pozve občanov a DHZ na společné stretnutie, aby sa mohla 

dohodnúť organizácia.  

Ďalej v rôznom sa hovorilo o spoplatnení textilného odpadu, ktorý nám doteraz odvážali 

zdarma. Starostka preložila návrh o k možnostiam vývozu a poslanci jej doporučili, aby  

jednala o cene s p. Zdenom Mišutkom.  

K b.6 Diskusia 

V diskusii vystúpili hostia k téme prípravy tohtoročných fašiangov. 

K b. 7 Návrh na uznesenie 

Bol prečítaný návrh na uznesenie , ktorý poslanci jednohlasne schválili. 

Na záver sa starostka poďakovala prítomným a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: Mgr. Michaela Paučeková .................. 

Overovateľ zápisnice: Andrea Bibzová ................... 

 

 

  

 



 

 

 

 

 

 
 

 


